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Bestuursverslag 2024 

 
 

 

Het bestuur van de Koninklijke Bond van Oranjevereniging heeft er weer een 

enerverend jaar van vrijwilligerswerk op zitten. Alle bestuursleden zijn op de een of 

andere manier in contact gekomen met vele Oranjeverenigingen of – stichtingen. De 

ene keer bij het uitreiken van een penning en oorkonde voor een jubilerende of 

afscheid nemende vrijwilliger om daarmee dank waardering voor die vrijwilliger met 

nadruk te onderstrepen. De andere keer bij de viering van een jubileum van een 

Oranjevereniging zelf. Het is leuk om te merken dat onze aanwezigheid daarbij 

gewaardeerd wordt. Het contact met onze leden vinden we heel belangrijk, of het nu 

gaat om de aanwezigheid bij feestelijke momenten, dan wel om advies en 

ondersteuning te geven bij vragen of problemen die er leven.  

 

Ledenbijeenkomst 2024 

We organiseerden op vrijdag 16 februari 2024 in samenwerking met Paleis Het Loo 

een ledenbijeenkomst met een lezing van Paul Rem, conservator bij Paleis het Loo, 

over de betekenis en gebruik van stoelen en tronen door de leden van het Huis van 

Oranje-Nassau door de eeuwen heen. De bijeenkomst was goed bezocht.  

 

Algemene Ledenvergadering 2024 

Op zaterdag 16 maart 2024 hielden we onze Algemene Ledenvergadering in Huis ter 

Heide. Helaas kon onze spreker, Harm Lassche, projectleider Koningsdag Emmen, 

door persoonlijke omstandigheden niet aanwezig zijn. We werden uit de brand 

geholpen door ons oud-bestuurslid en huidige ambassadeur Berend de Boer. Hij hield 

een zeer interessante én vermakelijke lezing over de funeraire geschiedenis van het 

Huis van Oranje. Berend kan buitengewoon boeiend vertellen, dus een dode boel was 

het zeker niet. Na de lezing van Berend volgde het huishoudelijk deel. We namen 

afscheid van bestuursleden Frank de Buck en Louisa Groenouwe-Kerst, die om 

persoonlijke redenen het bestuurswerk hebben beëindigd. Tot vreugde van het bestuur 

konden er twee nieuwe aspirant-bestuursleden worden gepresenteerd. Gerco Hennink 

en Alice van den Nieuwboer stelden zich voor en motiveerden hun bereidheid om deel 

te nemen aan het bestuur van de KBOV. Met algemene stemmen werden ze daarna tot 

bestuursleden benoemd. Bert Blaauw, Jilske de Bruin, Dick Steenks en Wendy 

Verkleij-Eimers werden herbenoemd voor een volgende periode van 4 jaar. 

Aansluitend bespraken we de financiën. De jaarrekening 2023 en begroting 2024 

werden vastgesteld. De contributie wordt – zoals vorig jaar op de ALV besloten – 

geïndexeerd. Hierna vertelden de aanwezige leden met veel enthousiasme iets over hun 

Koningsdagprogramma.  

 

Vragen en opmerkingen uit de ALV 

Tijdens de ALV werd een aantal vragen gesteld over het verzekeringspakket en over 

toenemende regelgeving.  

Wat de verzekeringen betreft heeft de KBOV met AON een verzekeringspakket 

samengesteld (zie https://www.oranjebond.nl/voor-de-leden/verzekering/). Er is géén 

collectieve verzekering af te sluiten, het is maatwerk geworden, dus elke vereniging of 

stichting zal zelf de verzekering die bij de eigen activiteiten past moeten afsluiten. Er is 

dus ook geen vast bedrag te noemen wat de verzekering kost, dat verschilt per situatie. 

Wat betreft de vragen over regelgeving, daar houden we nauw contact over met NOV 

https://www.oranjebond.nl/voor-de-leden/verzekering/
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(Vereniging Nederlandse Organisaties Vrijwilligerswerk ) en proberen we ook in 

gesprek te blijven met volksvertegenwoordigers.  

 

Prinsjesdag 2024 

De KBOV werd door de organisatie van Prinsjesdag uitgenodigd om Prinsjesdag 2024 

van dichtbij mee te maken. Op dinsdag 17 september nam een aantal van onze leden 

plaats op de tribune langs de route van de koninklijke rijtoer vanaf Paleis Noordeinde 

via het Lange Voorhout naar de Koninklijke Schouwburg waar de troonrede plaats 

vond. 

 

Congres 2024 

Op 18 en 19 oktober 2024 was de KBOV te gast in Dordrecht voor het jaarlijkse 

congres. Aangezien er zich geen Oranjevereniging beschikbaar had gesteld voor de 

organisatie besloot het bestuur om zelf het initiatief te nemen om een kleinschalig 

congres te organiseren in Dordrecht. Gaandeweg voegde het Centraal Comité 

Oranjedag Dordrecht in om te helpen bij de organisatie. Dankzij de enorme inspanning 

van het CCOD kwam er toch een volwaardig congresprogramma tot stand.  

Gelukkig konden we de KBOV-vlag overdragen aan Oranjevereniging Nijkerk. Deze 

vereniging zal in 2025 het congres in Nijkerk organiseren.  

 

Digitale netwerkbijeenkomst 2024 

Op maandagavond 18 november organiseerden we een digitale netwerkbijeenkomst 

met het oog op de komende Koningsdag en om vragen en opmerkingen te bespreken 

die bij onze leden leven. Oranjevereniging Ommen presenteerde zichzelf bij monde 

van de voorzitter Rico Magsino. Daarnaast presenteerde Meike van Leeuwen de 

Oranjevereniging Leiden (OL). Meike vertelde dat deze OL een bestuur heeft van drie 

vaste mensen en drie studenten die elk jaar wisselen. Die studenten komen van de drie 

grootste verenigingen van Leiden: Minerva, Augustinus en Quintus. Vorig jaar heeft de 

OL voor het eerst een meezingspektakel gedaan in het stadshuis voor 60 plussers, wat 

voor een eerste editie goed bezocht was. Daarnaast zijn ze ook oranjesoep gaan eten 

met ouderen. De studenten organiseren ook allemaal wat: de molen inpakken, een 

borrel voor iedereen die lintjes heeft ontvangen en kinderspelen. 

 

Onderscheiding 

Afgelopen jaar zijn er maar liefst 34 penningen uitgereikt, waarvan 8 gouden. Wie de 

gouden legpenning krijgt, wordt ook benoemd tot Bondsridder. In 2024 zijn de 

volgende Oranjevrijwilligers tot Bondsridder benoemd: Jan Aaldert Baltes, Rook 

Belder, Gerrit Hessenlink, Henri Hummelink, Math Lemeer, Reint Nap, Aart Tibboel 

en Erik Wolkorte. 

 

Dienstverlening 

Ook in 2024 wisten vele Oranjeverenigingen de KBOV te vinden met allerhande 

vragen via het secretariaatsmail of de bondstelefoon. We zijn blij dat we onze leden 

van dienst kunnen zijn met het beantwoorden van vele vragen of het doorverwijzen 

naar andere instanties. Veel informatie komt ook via onze Nieuwsbrieven waarin we 

wetenswaardigheden en relevant nieuws over de Oranjebond delen.  

We hebben ook gemerkt dat het ter beschikking stellen van een kleurplaat en puzzel(s) 

op prijs wordt gesteld. Deze dienstverlening zal het bestuur continueren.  

 

Veel vragen werden in het loop van het jaar gesteld over verzekeringen, vergunningen, 

het vinden en binden van vrijwilligers. Nog steeds bereiken ons signalen over de 

regeldruk en de soms onmogelijke eisen die gesteld worden. We proberen daar voor 

zover het binnen onze mogelijkheden ligt bij te helpen.  



 3 

Om de regelgeving te bespreken en te agenderen is de KBOV lid van de Vereniging 

Nederlandse Organisaties Vrijwilligerswerk (NOV) die hier een aparte werkgroep voor 

heeft, het ‘netwerkoverleg wet- en regelgeving’. In dit netwerk - van vele verenigingen 

en stichtingen die worstelen met de toenemende regelgeving -  worden problemen en 

zorgen rondom de regelgeving besproken om van daaruit een appèl te doen op de 

politiek. Daarnaast biedt de NOV als platform veel informatie voor 

vrijwilligersorganisaties waar ook de leden van de KBOV gebruik van mogen maken. 

Zie https://vrijwilligerswerk.nl 

Naast het contact met de leden, onderhouden we ook contacten met het secretariaat van 

Koning Willem-Alexander en Koningin Maxima ter afstemming en uitwisseling, met 

het Nationaal Comité 4en5 mei, met de Geschiedkundige Vereniging Oranje Nassau, 

en met de musea Paleis op de Dam en Paleis het Loo. 

 

Leden 

De KBOV telde in 2024 300 leden.  

Het lidmaatschap is opgezegd door Oranjevereniging Weesp (gebrek aan 

bestuursleden) en Oranjevereniging Rossum (andere koers).  

Nieuwe leden zijn: Stichting Boxtel Vooruit, Stichting Oranjebal Heiloo, 

Oranjevereniging Juliana Berkenwoude. 
 

Bestuursactiviteiten 

• Het bestuur heeft 3 keer vergaderd. 

• Voorzitter en secretaris hebben een gesprek gehad met de voorzitter, directeur 

en leidinggevend Herdenken en Vieren van het Nationaal Comité 4en5 mei.  

• Diverse leden van het bestuur hebben de KBOV gerepresenteerd bij 

bijeenkomsten zoals de Nieuwjaarsreceptie van de koning, de 4 mei herdenking 

in Amsterdam, de 5 mei viering in Wageningen en Amsterdam. 

 

Bestuur, functie en regio-indeling 

- Pieter Verhoeve (Gouda), voorzitter  

- Wendy Verkleij-Eimers (Noordwijk), vice-voorzitter. Regio Noord-Holland. 

- Dick Steenks (Dordrecht), secretaris. Regio: Zeeland/deel Zuid-Holland 

- Jasper van Zuuren (Son en Breugel), 2e secretaris. Regio: Brabant, Limburg 

- Hans Janssen (Noordwijkerhout), 1e penningmeester. Regio Noord-Holland. 

- Bert Blaauw (Harkstede), 2e penningmeester. Regio: Friesland, Groningen. 

- Jilske de Bruin (Buren), redactie nieuwsbrief. Regio: Flevoland, Gelderland, Utrecht. 

- Gerco Hennink (Schoonhoven), belastingen en verzekeringen. Regio: Zuid-Holland, 

Utrecht. 

- Alice van den Nieuwboer (Ommen), sociale media. Regio Overijssel, Drenthe.  

 

Ambassadeurs 

De KBOV heeft een 5-tal ambassadeurs die de vereniging ondersteunen bij 

representatie en gevraagd en ongevraagd advies kunnen geven. Het zijn: 

- Berend de Boer  

- Carli Bilars  

- Adriaan van der Pols 

- Hans Schillings 

- Theo Slagboom 

We zijn de ambassadeurs zeer erkentelijk voor hun inzet en betrokkenheid.  

 

Tot slot 

Het bestuur kijkt terug op een goed jaar. We zijn trots op alle activiteiten die onze 

leden organiseren! 


